

**COMITE EUROPEEN DE DROIT RURAL
EUROPÄISCHES KOMITEE FÜR AGRARRECHT
EUROPEAN COUNCIL FOR AGRICULTURAL LAW**

Prix du C.E.D.R.

**Le comité européen de droit rural décerne en 2011
un prix d'honneur du C.E.D.R. et un prix du C.E.D.R.**

Conditions

- I. Sont autorisés à postuler les auteurs d'une étude consacrée à un sujet de droit rural ou agro-alimentaire, non encore éditée ou publiée postérieurement au 1er janvier 2009, d'un volume minimum de 100 pages et écrite ou traduite dans l'une des langues de l'Union Européenne.
- II. La demande d'inscription au concours doit être introduite par l'auteur ou par une association ou un institut membre du C.E.D.R. présentant un ou plusieurs auteurs. Toute demande doit être accompagnée de trois exemplaires de l'oeuvre et d'un curriculum vitae de l'auteur, elle doit être introduite auprès de Monsieur le Professeur PAUL RICHLI, Délégué Général du C.E.D.R., Université de Lucerne, Pfistergasse 20, CH-6000 Lucerne (tél. 0041.41.228.5512; E-mail: paul.richli@unilu.ch) **avant le 15 avril 2011.**
- III. Les prix seront décernés au nom du Conseil de Direction du C.E.D.R. à l'occasion du XXVIème Congrès Européen de Droit Rural qui aura lieu à Cambridge du 21 au 24 septembre 2011. Les prix seront attribués par un jury composé du Président, du Délégué Général, du Secrétaire Général et de un à deux membres du Conseil de Direction, provenant de pays différents.
- IV. Les prix seront remis sous la forme d'un diplôme. Le prix du C.E.D.R. sera accompagné d'une somme en argent à déterminer par le Conseil de Direction du C.E.D.R.

POUR TOUS RENSEIGNEMENTS S'ADRESSER A:

M. le Professeur PAUL RICHLI, Délégué Général du C.E.D.R., Université de Lucerne, Pfistergasse 20, CH-6000 Lucerne (tél. 0041.41.228.5512; E-mail: paul.richli@unilu.ch)

**COMITE EUROPEEN DE DROIT RURAL
EUROPÄISCHES KOMITEE FÜR AGRARRECHT
EUROPEAN COUNCIL FOR AGRICULTURAL LAW**

Prize of the CEDR

**The European Council for Agriculture Law awards in 2011
one CEDR Prize of Honour and one Prize of the CEDR**

Conditions

- I. To be eligible competitors must be authors of a work which as either yet to be published or which was published after the 1st of January 2009 and which must be at least 100 pages long and written in or translated into one of the languages of the European Union. The subject must be either agricultural law or agro-alimentary law.
- II. The request for the work to be considered must be submitted either by the author or by an association or an institute belonging to the CEDR representing one or several authors. Each entry must be accompanied by three copies of the work and a CV of the author. Applications must be made to Professor PAUL RICHLI, Delegate General of CEDR, University of Lucerne, Pfistergasse 20, CH-6000 Lucerne (phone 0041.41.228.5512; E-mail: paul.richli@unilu.ch) **before the 15 April 2011.**
- III. The prizes will be awarded in the name of the Committee of the CEDR at the XXVI European Congress of the CEDR that will take place at Bucharest from September 21–24 2011. The winners of the prizes will be chosen by a jury composed of the President, Delegate General and Secretary General of the CEDR assisted by one or two members of the Board of Management of the CEDR coming from different countries.
- IV. The winners will receive a diploma. The value of the CEDR prize will be determined by the Board of Management of the CEDR.

FOR ALL ADDITIONAL INFORMATION PLEASE APPLY TO:

Prof. PAUL RICHLI, Delegate General of CEDR, University of Lucerne, Pfistergasse 20, CH-6000 Lucerne (tél. 0041.41.228.5512; E-mail: paul.richli@unilu.ch)